

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

CONFIDENTIAL

TEX.SB/1/Add.20
14 April 1975

Textiles Surveillance Body

Organe de surveillance des textiles

ARRANGEMENT REGARDING INTERNATIONAL TRADE IN TEXTILES

Notification Under Article 2, Paragraph 1

Note by the Chairman

Addendum

Attached is a copy of the letter received from Egypt giving the clarification sought by the TSB with respect to its original notification under Article 2, paragraph 1, of the Arrangement. The original notification (i.e. letters of 4 June 1974 and 24 July 1974), together with the GATT document BOP/130 referred to therein and the summary tabulation prepared by the secretariat, have been circulated to members of the TSB as an attachment to document TEX.SB/1/Add.11 of 18 September 1974.

ARRANGEMENT CONCERNANT LE COMMERCE INTERNATIONAL DES TEXTILES

Notification conformément à l'article 2, paragraphe premier

Note du Président

Addendum

On trouvera ci-joint copie de la lettre dans laquelle l'Egypte donne les éclaircissements demandés par l'OST au sujet de la notification initiale qu'elle a présentée conformément au paragraphe 1 de l'article 2 de l'Arrangement. La notification initiale (lettres des 4 juin et 24 juillet 1974), ainsi que le document BOP/130 du GATT auquel elle se réfère et le tableau récapitulatif établi par le secrétariat ont été distribués aux membres de l'OST sous forme d'annexe au document TEX.SB/1/Add.11 du 18 septembre 1974.